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PROGRAM

A. Projednáno
1. Záznam schÛze v˘boru âDS

8 ãlenÛ s hlasovacím právem, 1 ãlen revizní komise
Prof. Hercogová a dr. Zajíc na zaãátku schÛze ozná-
mili, Ïe pofiizují hlasov˘ záznam schÛze. Poté jedno-
myslnû schválen zpÛsob písemného záznamu se
schválením na konci zasedání. V dal‰ím hlasování
o zvukovém záznamu je pro dr. Zajíc
a prof. Hercogová, 4 ãlenové proti, 2 se zdrÏeli hla-
sování. Poté dr. Zajíc a prof. Hercogová odmítli dik-
tafony vypnout. Dr. Vocilková poÏaduje oficiální zá-
znamník. Zvukov˘ záznam bude interní vûcí V̆ boru
âDS a nebude poskytován dal‰ím subjektÛm.
V dal‰ím jednání prof. ·tork pfiinesl dal‰í záznamník
s tím, Ïe se bude pofiizovat oficiální záznam na tomto
pfiístroji.
Znovu hlasováno o tomto hlasovém záznamu: 6 pro,
1 zdrÏel, 1 proti.
Pfii projednávání pofiadí bodÛ jednání (pfii‰la prim.
Benáková, 9 hlasujících) do‰lo ke konsenzu.

2. Návrhy na úpravy kódÛ pro MZd
MZd poÏádalo odborné spoleãnosti o rozdûlení kódÛ
v˘konÛ na plnû hrazené, ãásteãnû hrazené
a nehrazené. Dr. Vocilková upozorÀuje na zákon
ã. 48, kde je uveden kód pro epilaci jako fakultativnû
nehrazen˘. U kódÛ je potfieba také uvést podmínky
(dg., apod.), pfii kter˘ch bude hrazen. Vyjádfiení OS je
termínováno do 30. 10. 2010.
Materiál by mûl b˘t roz‰ífien o diskusi ãlenÛ OS (roz-
‰ífií prof. Arenberger). Dr. Zajíc pfiislíbil rozeslání
ãlenÛm SAD.
K úhradû pacientem pfiedbûÏnû diskutovány kódy pro
odstranûní metliãkovit˘ch varixÛ, drobné excize,
biopsie prÛbojníkem a epilace.

3. Projednání zápisu z 9. 9. 2010
Projednávání zahájeno, pro mnoÏství pfiipomínek
v‰ak bod nedokonãen. Bude fie‰en dal‰ím e-mailo-
v˘m pfiipomínkováním.
V souvislosti s Evropsk˘m dnem melanomu diskuto-
vány aktivity v minulosti: prof. Hercogová zdÛrazÀu-
je svou úlohu v této aktivitû i svÛj podíl v iniciaci této
akce v âR. Doc. Ettler uvádí i zásluÏnou práci Foto-
biologické sekce âDS, která pofiádala odborné semi-

náfie a osvûtu fotoprotekce. Zmínûny i dal‰í akce rÛz-
n˘ch subjektÛ (napfi. vy‰etfiovací stany).
Pfii diskusi nad minul˘m zápisem z 9. 9. 2010 dále
pfiedkládá dr. Zajíc písemné dotazy na revizní komi-
si. Prof. Arenberger uspokojivû komentuje jednotlivé
body. Pfiesto pozve na pfií‰tí zasedání pfiedstavitelku
firmy Jasta, která doplní dal‰í konkrétní údaje
k organizaci kongresÛ.
Prim. Benáková pfiipomíná, Ïe âDS není státní orga-
nizací, ve které musí probíhat v˘bûrová fiízení.
Prof. Arenberger poznamenává s odvoláním na jed-
nostránkovou pfiílohu ãasopisu Dermatologie pro
praxi, pfiipravenou prof. Hercogovou a dr. Zajícem,
Ïe podobné poÏadavky zvefiejnûné v tomto dokumen-
tu mohou u neinformovaného ãtenáfie apriori stavût
âDS do nepfiíznivého svûtla.
Dr. Vocilková (pokladník) udává prÛbûÏnou leto‰ní
bilanci úãtu âDS: Je vyrovnan˘, pokles –19 986 Kã
vyvolán proplacením hromadn˘ch ãlenství v EADV
a UEMS, na úãtu zÛstává cca 1,5 mil. Kã.
V minul˘ch 3 letech zaznamenán kontinuální nárÛst
prostfiedkÛ na úãtu. Letos na ãlensk˘ch pfiíspûvcích
vybráno 229 000 Kã, dary ãinily 65 000 Kã.
V 11 hod. odchází prof. Hercogová, sniÏuje se na 8
hlasujících.

4. Informace pro pacienty
Prim. Benáková informuje o stavu pfiíprav informací
pro pacienty. Materiál vypracovan˘ prof. Pizingerem
je t. ã. oponován povûfien˘mi ãleny V̆ boru s res-
pektováním autorsk˘ch práv. Dále diskutováno vydá-
ní tûchto materiálÛ. Prof. Pizinger bude poÏádán
o finanãní nabídku uvaÏovaného nakladatelství.
Vydání prvních letákÛ se plánuje v r. 2011.

5. Minutová reÏie a kódy
Prof. Arenberger zastupoval v˘bor âDS na jednáních
o nov˘ch kódech: excimerov˘ laser – podány nové
pfiipomínky, po jejich doplnûní se pfiedpokládá schvá-
lení. Po mnohaletém opakovaném neúspû‰ném úsilí
v˘boru âDS o povolení sdílení kódÛ excizí od odbor-
nosti plastické chirurgie pfiistoupil v˘bor âDS
k vytvofiení vlastních kódÛ (viz zápisy z nûkolika
minul˘ch let). Prof. Arenberger referuje, Ïe pfii pro-
jednávání tûchto kódÛ na ministerstvu bylo dosaÏeno
úspûchu, protoÏe komise sice nové kódy odmítla
s ohledem na zahlcování sazebníku shodn˘mi kódy
projednávat, ale projednala návrh ministrovi, aby

Zápis ze schÛze v˘boru âDS konané dne 21. fiíjna 2010

Pfiítomni: prof. Arenberger, prim. Benáková, doc. Ettler, as. Frey, prim. Duchková, prof. Hercogová,
prof. Resl, prof. ·tork, dr. Vocilková, dr. Zajíc
Omluveni: prim. Buãková, as. Jirásková, doc. Pock, dr. Polá‰ková
Místo: Knihovna Dermatovenerologické kliniky VFN, U nemocnice 2, Praha 2
âas: 9.30 – 12.50 hodin
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rozhodl, Ïe Ïádná odborná spoleãnost nesmí vetovat
sdílení kódÛ své autorské odbornosti pro jiné odbor-
nosti. To znamená, Ïe s podpisem nové vyhlá‰ky by
mûly b˘t dermatochirurgické kódy opût k dispozici
na‰im odbornostem.
Na pfiím˘ dotaz o stavu projednávání dal‰ích na‰ich
návrhÛ k úpravám kódÛ nemûla ministerská komise
dostupné informace, proto se v˘bor âDS rozhodl je
znovu podat (kryalizace, epi-testy). Prim. Duchková
upozorÀuje, Ïe Ïádost o zv˘‰ení minutové reÏie má
speciální poÏadavky (dosud 2,75 Kã, napfi. infekãní
lékafiství 3,30 Kã). Prim. Duchková slibuje vypraco-
vání takové Ïádosti do 14 dní vãetnû zdÛvodnûní kal-
kulací potfiebn˘ch nákladÛ.
Ve vyhlá‰ce o vûcném vybavení stále pro ná‰ obor
figuruje potfiebnost 2 toalet (pacienti, personál). Do
záfií 2011 bude pfiipomínkováno, aby se to v novele
zru‰ilo.

6. Biologika a psoriáza v Praze – mezioborov˘ kon-
gres organizovan˘ âLS JEP 12.–13. listopadu 2010
Prof. Arenberger oslovil potenciální pfiedná‰ející
a pfiipravil s nimi odborn˘ program za âDS.

7. Akce âDS (plán 2011)
Zatím do‰ly návrhy na 26 akcí, seznam bude rozeslán
ãlenÛm v˘boru s v˘zvou o doplnûní dal‰ích akcí,
které bude shromaÏìovat doc. Ettler.

8. Registr lymfomÛ
Prof. Gniadecki poÏádal o zá‰titu âLS JEP (v tom
i âDS) nad zfiízením národní databáze v âR t˘kající
se lymfomÛ v rámci Evropy. V̆ bor âDS povûfiuje
prof. Arenbergera jednáním v této záleÏitosti.
Upozornûno na citlivost pouÏívání osobních údajÛ
a pfiípadn˘ch autorsk˘ch a publikaãních práv.

9. Austrian Bidding Committee pro Svûtov˘ kongres
v r. 2015
Rakouská dermatologická spoleãnost vyslala Ïádost
o moÏnost uspofiádání satelitního sympozia v pfiípadû
úspû‰ného získání Svûtového kongresu 2015 ve
Vídni, v Praze a Bratislavû za úãasti âDS a SDS.
V̆ bor souhlasí s moÏností uspofiádání takového sym-
pozia.

10. Nominace na delegáty âDS pro ILDS pfii
Svûtovém kongresu 2011 v Soulu
Tito delegáti mají hlasovací právo pro volbu lokality
pro dal‰í Svûtov˘ kongres.
Za âDS navrÏeni: prof. Arenberger, doc. Ettler,
dr. Zajíc, prim. Duchková.

11. Faktura za web hosting
Proplacení faktury za roãní poskytnutí domény
www.derm.cz ve v˘‰i 1278 Kã vã. DPH byl V̆ borem
âDS schválen.

12. Vyúãtování dermatologického semináfie v Lednici
2010
Dodáno agenturou JASTA, pfiedloÏeno v˘boru.
Materiál bude pfiílohou Zápisu. Pozitivní bilance pro
V̆ bor âDS ve v˘‰i 14 907 Kã. Do této ãástky neby-
lo je‰tû zakalkulováno anoncovan˘ch 900 Kã od

prof. Hercogové za obãerstvení, protoÏe ãástka dosud
nedorazila na úãet JASTA.

13. Stanovisko k dermatologickému programu ZP
Metal Alliance
Îádost ZP MA o úãast dermatologÛ v autobusu, kde
se bude provádût vy‰etfiování pigmentov˘ch znamé-
nek. V̆ bor âDS podporuje tuto aktivitu.

14. Stanovy âDS
Prof. Arenberger informuje, Ïe pfied 3 dny obdrÏel
návrh Stanov vypracovan˘ âLS JEP pro âDS, je‰tû
bude dodán návrh Jednacího a Volebního fiádu.
Vedení V̆ boru âDS pak provede doplnûní a bude
rozesláno ãlenÛm V̆ boru âDS k pfiipomínkování.

15. Odvolání sekretáfiky
Na návrh prof. Hercogové projednáváno odvolání
dr. Rydlové z funkce sekretáfiky V˘boru âDS.
Diskutováno sídlo sekretáfiky, rozesílání e-mailÛ, ve
kter˘ch do‰lo k v˘padku nûkter˘ch adres (napfi.
prof. Hercogové). Revizní komise tímto dostala pod-
nût k pro‰etfiení. Prof. ·tork bude proto e-maily od
sekretáfiky pro jistotu napfií‰tû pfieposílat na Bulovku.
Hlasováno o odvolání: 1 pro, 7 proti.

16. Hlá‰enka pohlavních chorob (ve 12.15 hod. odchá-
zí dr. Vocilková a prim. Benáková – 6 hlasujících)
Prof. Resl referuje o nutnosti vypracovat návrh nové
hlá‰enky pohlavních chorob do r. 2012. Bûhem jed-
nání v˘boru per rollam (viz níÏe) prof. Resl doplÀu-
je, Ïe se ukázalo, Ïe dr. Slezák, respektive statistici
pfii‰li je‰tû s dal‰ími návrhy. Jako dermatovenerolo-
gové jsme chtûli urãitou redukci hlá‰enky, naopak
nûkteré vûci zachovat, ale fiadu údajÛ poÏadují statis-
tici, epidemiologové a EU. My navíc poÏadujeme
pfiehled diagnóz. Dne 2. 12. se po v˘borové schÛzi
sejde venerologická sekce a znovu hlá‰enku projed-
ná. Poãátek platnosti hlá‰enky by mûl b˘t od ledna
2012.

17. Návrh Fotobiologické sekce na Czech Photo-
dermatology Day
Doc. Ettler navrhuje uspofiádat jako satelitní sympo-
zium v angliãtinû pfii EADV 2011 v Karlov˘ch
Varech, kterého by se zúãastnili odborníci na fotobi-
ologii kÛÏe, zejména mladí dermatologové.

18. Rozpoãet 2011 – dr. Vociková pfiipraví rozpoãet na
rok 2011 shodn˘ s rokem 2010 a pfiedá na âLS.

19. Prof. Hercogová (JH) a dr. Zajíc (PZ) poÏaduje pfied-
loÏení smlouvy mezi âDS a agenturou CK Jasta,
která kongresy pro âDS organizuje vãetnû doloÏení
náleÏitostí v˘bûrového fiízení na v˘bûr právû této
agentury, souãasnû dokladovat schválení v˘borem
âDS. Prof. Arenberger sdûluje, Ïe smlouvy nejsou
uzavírány s âDS, ale mezi âLS JEP a agenturou.
Spolupráce s agenturou byla projednána na v˘borové
schÛzi 7. 12. 2006. Od té doby kongresy bez pfiipomí-
nek ãlenÛ âDS organizuje. Pokud bude v budoucnu
vyÏadováno v˘bûrové fiízení, lze je uskuteãnit.

20. Dále JH a PZ poÏaduje pfiedloÏit hospodáfisk˘
v˘sledek posledního V. kongresu ãesk˘ch a sloven-
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sk˘ch dermatovenerologÛ konaného v Paláci Îofín,
ve dnech 5.–7.11. 2009 vãetnû podrobného vyúãtová-
ní pfiíjmÛ a nákladÛ. Odpovûì – agentura pfiedloÏila
âLS vyúãtování kongresu v lednu 2010, celkov˘
zisk, pfieveden˘ na úãet âDS byl 157 000 Kã (viz
zápis ze schÛze v˘boru 14. 1. 2010). Podrobné vyú-
ãtování bude pfiedloÏeno na pfií‰tí schÛzi.

21. Na pfií‰tí zasedání v˘boru âDS poÏaduje JH a PZ
pozvat paní Kropíkovou, jednatelku CK Jasta, která
pfiedloÏí stav organizace VII. kongresu ãesk˘ch
a slovensk˘ch dermatologÛ ve dnech 12.–14. 4. 2011
v Karlov˘ch Varech vãetnû prÛbûÏného stavu finan-
cování kongresu k aktuálnímu datu. Prof. Arenberger
ji pozve, dále pfiipomíná, Ïe o stavu pfiíprav je v˘bor
informován prÛbûÏnû na sv˘ch zasedáních, ve‰keré
pfiípravné práce zatím pfiedfinancovává firma Jasta ze
sv˘ch zdrojÛ.

22. SchÛze ukonãena ve 12.50 hod. odchodem zb˘vají-
cích ãlenÛ.

23. Dal‰í plánované body programu schÛze projednává-
ny v reÏimu per rollam do 13. 11. 2010 (hlasování se
zúãastnilo 6 ãlenÛ s právem hlasovat (Arenberger,
Benáková, Ettler, Frey, Resl, Vocilková) a 1 ãlen
s hlasem poradním (·tork):
a) Na v˘bor se prostfiednictvím prof. Resla obrátila

dr. Snake s tím, Ïe botulotoxin, lymfodrenáÏe
a solária aplikují osoby, které k tomu nemají
z dermatovenerologického pohledu dostateãnou
kvalifikaci. Îádá v˘bor o stanovisko. Prim.
Benáková uvádí, Ïe lymfodrenáÏe z medicínské
indikace provádí zdravotník (SZP, lékafi),
z kosmetické kosmetiãka. Aplikace botulotoxinu,
kde dochází k poru‰ení integrity koÏního povrchu,
by mûl aplikovat jednoznaãnû jen lékafi. Solária je
problém – pracovníci mají b˘t pro‰koleni a mít
odborného garanta-lékafie, do jaké míry se dodrÏu-
je, není známo. As. Frey pfiipomíná, Ïe je tfieba
zdÛrazÀovat, Ïe jde o v˘kony, které pfiíslu‰í der-
matologovi (eventuálnû korektivnímu). Ov‰em
poÏadovat to „natvrdo“ je dnes jednak nereálné,
jednak „nedemokratické“. Sami téÏ nelibû neseme
striktnû odmítav˘ pfiístup jin˘ch odborností
k interdisciplinárním v˘konÛm. Dr. Vocilková:„
Na obecn˘ povzdech bych nereagovala. Do‰lo-li
k pochybení, je nutné podat konkrétní stíÏnost.“
Prof. Resl myslí, Ïe by se alespoÀ mûl napsat na
komoru a MZ dopis, Ïe se to dûje.
Doc. Ettler pfiedpokládá, Ïe kontrola je zfiejmû
v kompetenci hygienické sluÏby, Ïivnostenského
úfiadu, eventuálnû krajského úfiadu. Pokud má
nûkdo zakroãit, musí b˘t podána pfiíslu‰ná stíÏ-
nost.

b) Svûtov˘ den psoriázy a celková spolupráce na pro-
gramu S dermatology pod kÛÏi. Na záfiijové v˘bo-
rové schÛzi byla schválena úãast âDS âLS JEP na
tûchto aktivitách. ¤íjnová tisková konference v‰ak
byla zorganizována opût pouze âADV, novû

s partnerstvím SADu. Dr. Vocilková je toho názo-
ru, Ïe âDS má b˘t pfiizvána ke spolupráci.
Prof. Reslovi vadí souãasná dvojkolejnost a roz-
tfií‰tûnost jednoty dermatovenerologÛ. Ettler je
toho názoru, Ïe pokud má spolupráce fungovat,
tak âDS je rovnocenn˘m partnerem a má b˘t
o aktivitách pfiedem informována. Hlasováno – ze
6 hlasujících Ïádá 5, aby âDS pokraãovala na pro-
jektu S dermatology pod kÛÏi. Schváleno.

c) Korespondence – návod na optimální psaní mailÛ
ve vnitfiní komunikaci mezi jednotliv˘mi ãleny
v˘boru. Pokud chce pisatel oslovit konkrétního
ãlena v˘boru s dotazem nebo pfiipomínkou, uvede
jeho jméno jak v oslovení, tak v adresním fiádku,
a pokud je nezbytnû nutné informovat o tom ostat-
ní ãleny v˘boru, jsou tito uvedeni v adresním
fiádku v kopii. Pokud se neoãekává reakce od niko-
ho ze ãlenÛ v˘boru a jedná se o informativní mail,
pouÏije se oslovení typu „VáÏené kolegynû, váÏe-
ní kolegové“ a mail je odeslán v‰em. Tímto opat-
fiením se pfiedejde pfiípadn˘m nedorozumûním,
kdo má na mail odpovídat, ãi zda vÛbec. 5 souhla-
sí, 1 se zdrÏel hlasování – schváleno.
Dr. Vocilková doplÀuje, Ïe pokud chce nûkdo
nûkomu nûco sdûlit, mÛÏe to udûlat i ústnû.

d) V̆ bor âDS byl informován o stavu pfiíprav 8. jar-
ního EADV sympozia v Karlov˘ch Varech (duben
2011): rozeslána 2. informace, pracuje se na
detailních programech jednotliv˘ch sekcí, probíhá
registrace úãastníkÛ, objednávky ubytování, zasí-
lání abstrakt, pokraãuje úsilí o dal‰í redukci regist-
raãních poplatkÛ z jiÏ sníÏen˘ch 300 EUR na 100
EUR. S informací souhlasí v‰ichni. Ettler pfiipomí-
ná zaji‰tûní místnosti a ãasov˘ prostor pro satelit-
ní sympozium „Czech and Slovak Photo-
dermatology Day“.

e) V̆ boru byl pfiedloÏen rozpis obsazení pfiedsedají-
cích sekcí 7. kongresu âDS + SDS. Souhlasí 5, 1
se zdrÏel hlasování. Schváleno.

f) V̆ bor projednal informaci o zfiízení pracovi‰tû
fotodynamické terapie v ordinaci dr. Finsterlové.
Prof. Resl pfiipomíná, Ïe pÛvodnû se pfiedpokláda-
lo, Ïe se PDT bude provádût jen v centrech. Ettler
upfiesÀuje, Ïe zfiídit si PDT pracovi‰tû mÛÏe kdo-
koli, kdo splÀuje poÏadavky na personál a pfiístroj.
Hlasování – 1 pro, 5 se zdrÏelo hlasování, projed-
nání bude dokonãeno na pfií‰tí schÛzi s diskusí nad
více údaji.

g) Na pfií‰tí schÛzi v˘boru je pozvána na Ïádost 2
ãlenÛ v˘boru agentura JASTA, zastoupená paní
Kropíkovou (viz v˘‰e). Paní Kropíková je
v plánovaném termínu pfií‰tí v˘borové schÛze (2.
12.) v zahraniãí, rovnûÏ i nûkter˘m ãlenÛm v˘bo-
ru tento termín nevyhovuje z dÛvodÛ akce firmy
LEO 9. 12., proto se navrhuje posunout pfií‰tí
schÛzi z pÛvodnû plánovaného 2. 12 na 9. 12.
Dr. Vocilková sdûluje, Ïe nemá potfiebu komuniko-
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vat s paní Kropíkovou a nehodí se jí pfiesun termí-
nu schÛze. Prof. Reslovi pfiípadná zmûna termínu
pÛsobí komplikace, protoÏe má kolegium, s 2. 12.
nemá problém. Ettler, jiÏ naopak pfiesunul v˘uku
na 2. 12., aby uvolnil 9. 12. Hlasování o pfiesunu
schÛze z 2. 12. na 9. 12. – 2 pro, 1 proti, 3 se zdr-
Ïeli hlasování, pfií‰tí schÛze se bude konat
v pÛvodnû plánovaném termínu 2. 12.

h) Prim. DubáÀ Ïádá o podporu k zachování optimál-
ního poãtu lÛÏek na koÏních oddûleních kraje
Vysoãina a navrhuje v Nemocnici Jihlava 20
lÛÏek, v Nemocnici Nové Mûsto na Moravû 20
lÛÏek a v Nemocnici Tfiebíã také 20 lÛÏek.

Doc. Ettler pfiipomíná, Ïe Jihlava je krajské praco-
vi‰tû, mûlo by se udrÏet. Pfii hlasování 5 souhlasí,
1 se zdrÏel, schváleno – prof. Arenberger prim.
DubáÀovi pfiipraví a ode‰le dopis.

g) Pfiijati noví ãlenové: dr. Loskotová (Kladno),
dr. Knûzková (Brno), dr. Grycová (Brno),
dr. Závodská (Pardubice) – o nov˘ch ãlenech hla-
sováno jednotlivû, vÏdy 6 pro, nikdo proti, nikdo
se nezdrÏel hlasování.

Pfií‰tí schÛze v˘boru âDS: 2. 12. 2010

Zapsali: doc. Ettler a prof. Arenberger

Zápis ze schÛze v˘boru âDS konané dne 2. prosince 2010

Pfiítomni: prof. Arenberger, prim. Benáková (do 12.09 h), prim. Buãková, doc. Ettler, as. Frey,
prof. Hercogová, doc. Pock, dr. Polá‰ková, prof. Resl, prof. ·tork, dr. Vocilková, dr. Zajíc
Host: doc. Mare‰ová (pfiedsedkynû Revizní komise âLS JEP)
Omluveni: prim. Duchková, as. Jirásková
Místo: Knihovna Dermatovenerologické kliniky VFN, U Nemocnice 2, Praha 2
âas: 9.30 – 13.22 hodin

PROGRAM

Projednáno
A)Zápis ze záfiijové schÛze (9. 9. 2010): projednán

a schválen. Zápis z fiíjnové schÛze (21. 10. 2010): pfie-
sunuto na dal‰í schÛzi v˘boru âDS.

B) Novû projednáno:
1. Smírãí fiízení VZP (Vocilková, Benáková)

Bude uvedeno jako pfiíloha 1 zápisu.
2. V˘‰e ãlenského pfiíspûvku a návratka 2011

(Arenberger, Vocilková)
Doporuãeno nemûnit dosavadní v˘‰i pfiíspûvku.
Diskutováno financování ãasopisu âs. dermatologie:
cena jednoho ãísla ãasopisu bude s ohledem na ekono-
miku stejná, jako se prodává na Slovensku (97,25 Kã
bez DPH).

3. Sjezd âLS – volba zástupcÛ (Arenberger)
âLS JEP informuje o sjezdu, kter˘ se koná dne 31. 1.
2011. Jako kandidát za âDS navrÏen do pfiedsednictva
âLS prof. Arenberger (4 pro, 2 se zdrÏeli, 1 proti),
prof. ·tork, prof. Hercogová a dr. Zajíc. Poslední 3
kandidaturu odmítli.

4. RÛzné
a) Návrh na ãestná ãlenství âDS: as. Jirásková (pro 6
ze 6), doc. Macháãková (pro 6 z 6).
b) Termín pfií‰tí schÛze: navrÏeno 13. 1. 2011.

5. K projednání per rollam odroãeno (viz pfiíloha 2):
Inventura 2010 (Arenberger, Vocilková).
Návrhy na úpravy kódÛ, minutová reÏie – MZd, âLK
(Arenberger, Benáková, Duchková, Ettler, Vocilková,
Zajíc).
Schválení plánu odborn˘ch akcí âDS 2011 (Ettler).
Zprávy z agentury Jasta (Arenberger).

Pfiíloha 1 k bodu B1:

Dne 23. 11. probûhlo smírãí fiízení specializovaného dermatologického pracovi‰tû zamûfieného na fototerapii s VZP. SráÏka, kte-
rou navrhovala VZP, byla uplatnûna zejména na základû revize dokumentace záznamov˘ch karet z fototh. stacionáfie. Revizní pra-
covníci VZP trvají na dÛsledném dodrÏení pokynÛ uveden˘ch v úvodní ãásti vyhlá‰ky ã. 472/151 Sb. z r. 2009 – obecná pravidla
vykazování v˘konÛ. Ve smírãím fiízení zastupoval ZZ pfiedseda SdruÏení ambulantních specialistÛ MUDr. Jojko, kter˘ pfiedem pfii-
pravil spolu s MUDr. Vocilkovou a se zástupci ZZ rozbor vyt˘kan˘ch nedostatkÛ a obhajobu jejich vykazování. V̆ razná ãást pÛvod-
nû navrhované sráÏky byla redukována na základû jednání smírãího fiízení jednak díky písemné argumentaci vedení âDS âLS JEP
(Arenberger, Ettler, Benáková), tak ústní argumentaci MUDr. Benákové.

LékafiÛm, ktefií jsou ve smluvním vztahu s poji‰Èovnami, doporuãujeme na základû tûchto zku‰eností ve zdravotnické dokumen-
taci dÛslednû dodrÏovat obecná pravidla vykazování v˘konÛ uvedená ve vyhlá‰ce. V̆ bor âDS je pfiipraven nabídnout pomoc pfii jed-
nání smírãích fiízení sv˘m ãlenÛm, pokud o ni poÏádají.

DER_1_2011:Sestava 1 4.3.2011 12:59 Stránka 53

proLékaře.cz | 2.5.2025


